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This book is intended for the use of those who can still be charmed by books and who
have an irreducible interest in the depiction of love. Such persons use books for
pleasure and instruction. Books about love inform and elevate the fantasy life of their
readers and actually become part of their eros while teaching them about it...The best
books not only help us to describe the phenomena, but help us to experience them.
They are living expressions of profound experiences...In itself and immediately this
transports us out of our dreary times. I hope that by this book I may touch at least a few
potential friends who can love literature in spite of the false doctors who try to cure
them of it.
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书评

看Allan
Bloom比较犹太传统与希腊传统，感慨从人的角度讲，希腊和盛唐一样，人的自由、广
大和友爱，决定时代的品质，决定美的品质。人的局限和没落必然让心灵与世界的版图
萎缩。
其实，人的关系中的爱，最经不住剖开来审视。剥除生存的要求，人对孤独的恐惧，生
物本能的欲望，...  

-----------------------------
阿兰布鲁姆的几乎所有的书都有中译本，却独独缺这部，这是巨大的遗憾。希望哪位有
心人能着手翻译。小弟我确实想看这本书，无奈又不懂英文。对爱欲的阐释，除了那些
伟大的文学家外，就属柏拉图的《会饮》最好。我相信阿兰的阐释也不会差到哪里去。
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原文地址： [https://www.thepaper.cn/newsDetail_forward_1970474]
原文载于：上海书评（2018年1月）
在一个充斥着诡辩家、卫道士、浮夸专家的年代，布鲁姆是一位老师。
——阿兰·布鲁姆的学生、共和党军师威廉·克里斯托 爱的书单
在《爱与友谊》里，阿兰·布鲁姆开篇以《爱...  
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